
MOCIÓ  QUE  PRESENTA  EL  GRUP  MUNICIPAL  DE  MÉS  RÀPITA.

Els rapitencs i rapitenques volem sentir-nos segurs al creuar els passos de

vianants de la nostra població. Hi ha moltes queixes de la ciutadania, a part

de les queixes que van per les xarxes socials, naturalment, aquestes

queixes van dirigides al personal de la casa i als mateixos polítics.

Considerem que  és  el  moment  de  repintar  tots  els  passos  de  vianants,  ja

que molts quasi bé no es veuen, la qual cosa ha provocat més d’un ensurt.

Els polítics som els màxims responsables del nostre poble, no depèn només

de qui hi hagi al govern, sinó que tots i totes, i tots i totes tenim la mateixa

responsabilitat en aconseguir la seguretat de la ciutadania.

Per tot l’exposat proposem els punts següent:

PRIMER. Que  es  pinten  tots  els  passos  de  vianants  de  la  població,  si  el

plenari ho considera adient

SEGON. El  poble  és  molt  gran  i  hi  ha  molts  passos  de  vianants,  per  això

proposem que es demani pressupost a una empresa externa, d’aquesta

manera amb pocs dies poden estar pintats tots els passos de vianants.

TERCER. Si es possible, repintar totes les senyalitzacions (STOP, ratlles per

aparcar, ratlles continues, etc.) que són per l’asfalt, ja que molts no es

veuen.

QUART. Si el plenari ho considera adient, demanar pressupost per tot.

CINQUÈ. Que es destini una partida dels pressupostos del 2020 o del

romanem de tresoreria.
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